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Z á p i s n i c a  č. 2/2018 zo zasadnutia Vedeckej rady STU dňa 16.5.2018 
 
 
Prítomní podľa prezenčnej listiny 
 
1. Otvorenie 
2. Schválenie programu zasadnutia VR STU  
3. Kontrola uznesení  

4. Dlhodobý zámer STU na roky od 2018 
prof. Ing. Robert Redhammer, PhD. - rektor STU      
5. Rozvojová stratégia STU ako výskumnej inštitúcie 
prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík -prorektor STU  
6. Rôzne  
7. Záver 
 
 
1. Otvorenie 
Rokovanie VR STU otvoril jej predseda prof. Ing. Robert Redhammer, PhD., privítal členov VR STU. 
Uviedol, že mimoriadne zasadnutie bolo zvolané, lebo je potrebné prerokovať Dlhodobý zámer STU  
ešte pred jeho predložením na schválenie v AS STU. 
 
2. Schválenie programu zasadnutia VR STU  
Rektor STU prof. Redhammer oboznámil prítomných členov vedeckej rady s programom zasadnutia 
a navrhol vypustenie z programu zasadnutia bod. č. 5 Rozvojová stratégia STU ako výskumnej inštitúcie, 
pretože nie je jasné, či sa bude vyžadovať prejednanie  vo VR STU alebo na AS STU. Upravený program 

vedeckej rady bol členmi VR STU odsúhlasený.  
 
3. Kontrola uznesení 
Na predchádzajúcich zasadnutiach VR STU neboli uložené žiadne termínované úlohy. 
 
 
Za overovateľov boli na VR STU schválení:    Dr.h.c. prof. Ing. Ján Šajbidor, DrSc.  

prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD. 
 

 
 
 
4. Dlhodobý zámer STU na roky od 2018 
Materiál predstavil rektor STU, prof. Redhammer. Uviedol, že materiál bol už prezentovaný na úrovni 
vedenia univerzity a Kolégiu rektora. Vo verejnej diskusii k návrhu vystúpili s pripomienkami viacerí 
členovia VR STU:  
prof. Janíček - upozornil, že v texte je uvedené návrh na schválenie, ale materiál sa iba prerokúva, 
prof. Špaček – v preambule „......“ , účasť študentov by malo byť „generuje“, výučba zahraničných 
študentov v slovenčine nie je vhodná, treba učiť angličtinu a vyžadovať, aby učitelia učili anglicky, 

prof. Donoval – navrhol doplniť Dlhodobý zámer rozvoja STU, prof. Redhammer – uviedol, že názov 
bude kopírovať presný názov zo zákona, 
doc. Zajko – predniesol pripomienky k bodom 1,8,10,11, prof. Redhammer – požiadal o písomné 
dodanie formulácie pripomienok, 
Ing. Scheber – informoval prítomných, že poslal pripomienky p. rektorovi, navrhuje zvoliť si hodnoty 
a robiť odpočet indikátorov ročne (každý rok by sa mohli vyhodnocovať indikátory, ktoré by boli 
zapracované v Správe STU) 
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prof. Bieliková – ocenila predložený dokument ako kvalitne vypracovaný, poukázala na permanentný 
problém s učiteľmi, treba budovať ľudskú infraštruktúru vo vzťahu k svetu, 
prof. Čorejová – informovala sa o uvedenom období platnosti od 2018 bez udania konca, v hodnotení 
previazať indikátory zabezpečenia, svetovú distribuovanú excelentnosť, vnútorný systém hodnotenia, 
prof. Redhammer – novela VŠ zákona obsahuje veľa nejasností, ktoré sú v konflikte s ostatnými predpismi, 
bude to mať dopad aj na Dlhodobý zámer, VŠ si vytvoria vlastný vnútorný systém kvality, 
ďalej informoval, že Rozvojová stratégia verejných výskumných inštitúcií je cielený a mapujúci dokument, 
ktorý bude indikovať projekty dlhodobého výskumu, 
prof. Mičieta  - hodnotil pozitívne Dlhodobý zámer, 
prof. Kmeť – ocenil dobre nastavený vnútorný systém kolektívov,  
prof. Šajgalík – konštatoval, že systém grantov je dobre urobený, navrhol nastaviť jednotné kritéria 
systému grantov, zrevidovať granty VEGA a SASPRO 
 
rektor STU prof. Redhammer ocenil pripomienky a podnetné návrhy členov vedeckej rady a diskusiu 
ukončil s tým, že budú zapracované vo finálnom dokumente. 
 
Uznesenie VR STU č. 1 
VR STU prerokovala návrh Dlhodobého zámeru STU na roky od 2018. Námety a pripomienky budú 
zapracované vo finálnom dokumente. 
 
5. Rôzne 
Predseda VR STU  informoval o plánovaných termínoch zasadnutí VR STU a to 31. 10. 2018 a 12. 12. 2018. 
Zároveň pripomenul júnový termín zasadnutia VR STU 13.6.2018. 
 
6. Záver  
V závere zasadnutia rektor STU prof. Redhammer poďakoval prítomným členom VR STU za účasť a ukončil 
zasadnutie Vedeckej rady STU. 
 
Overili:    
 
Dr.h.c. prof. Ing. Ján Šajbidor, DrSc.     
prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD. 
 
 
Zapísala: 
Ing. Dagmar Petríková 
V Bratislave 16. 5. 2018 
 
 
 


